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Húsz évvel ezelőtt alakult meg a Váci Fegyház és Börtön kórusa Csuka   Tamásné Margit
börtönmissziós kezdeményezése során, aki ma már az   intézmény börtönlelkésze. A
Csillagpont visszatérő előadói, és az   ideiglenes Nagyszínpad vendégei ma délután
beszámoltak megtérésükről, az   Istennel való kapcsolatukról, énekeltek nekünk hitben,
szeretettel.

Annak, aki keresztyén közegben nő fel, nagyobb eséllyel ismeretlen az Úrra való rátalálás
élménye. A tömött sorokban ülő hallgatóság őszinte érdeklődéssel viseltetett a megnyíló
életutak története iránt, s együtt dúdolta az ismerős dicséreteket a majd húszfős kórussal.
Közülük hárman még nem töltötték le a büntetésüket, de a többiek helytállása „kint”, megerősítő
hatással van rájuk. Sokkal nagyobb bizalommal fogadják el Krisztus hívó szavát egy
olyantól,aki hasonló kálváriát járt már meg korábban. Ugyanakkor nem kívánkozik mindenki a
falakon kívüli világra, mert Boros Lajos elmondása szerint „az ember olykor kint sokkal nagyobb
rabságban van, mint ha a börtönben lenne négy fal között, mert odakint a lelke van rabláncon.”

Az elhangzott énekek egy része a börtön kántorának, Boros Lajosnak a szerzeménye, aki
mindössze három éve játszik szintetizátoron; ezt a tudományt is a büntetés ideje alatt sajátította
el. „Itt, a börtönben tanultam meg igazán keresztyén életet élni. Oda kell figyelni egymásra, mert
össze vagyunk zárva. Ha ezt nem szeretettel teszem, nem működik az ottani élet” - tett
tanúbizonyságot a kántor. 

Az istentiszteletekre, áhítatokra feliratkozási lehetőségük van, ott ismerkedhetnek meg az
egyházi énekekkel is. „ Az tűnt fel, hogy ha valaki találkozott Jézussal, teljesen máshogyan,
megváltozva vált el tőle. Tudtam, hogy nekem is erre van szükségem, így elkezdtem járni
ezekre az alkalmakra” - vallja Keresztúri Zoltán.

Számos felkérést kapnak különböző fesztiválokra, otthonokba. Próbákat nem tartanak, a
fellépés előtt szoktak a műsorra hangolni.
A csapat a Csillagpontnak is állandó látogatója, szeretettel várjuk a 2013-as fellépésüket,
remélve, hogy már többen eljöhetnek hozzánk. A változás csupán rajtuk múlik, hogy
elfogadják-e az Úr szabadságát, ahogy azt a csapat kántora is megfogalmazta: „Ha akarom,
akkor az Isten ad ma egy tiszta szívet, ha akarom az Isten megmossa az én életemet és új
gondolatvilágot ad.”
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